
 
 
 

Møteinnkalling 
 
 
 
 

Utvalg: Åfjord formannskap 
Møtested: Fosen, Trønderenergibygget 2 etg. 
Møtedato: 17.02.2021 
Tid: 09:00 -  

 
Forfall meldes til postmottak@afjord.kommune.no eller på telefon 72 51 00 00, for 
innkalling av varamedlemmer. Varamedlemmer møter kun ved spesiell innkalling. 
 
Innkalling er sendt til:   
Navn Funksjon Representerer 
Vibeke Stjern ORD AP 
Gro Alida Kristiansen MEDL AP 
Erik Jakobsen MEDL AP 
Einar Eian VORD H 
Gunnar Singsaas MEDL FRP 
Tone Bårdli MEDL SP 
Erling Iversen MEDL SP 
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Saksnr Innhold Lukket 
 Referatsaker  
RS 5/21 Møteprotokoll - FSK 20.01.2021  
RS 6/21 Møteprotokoll - FSK 02.02.2021  
 Saker til behandling  
PS 4/21 Vikartilskudd veterinærtjenesten i Åfjord  

 
 
Orientering: 

 
 Felles kystsoneplan – planforslag 
 Covid-19 
 Pågående byggeprosjekter 
 Mobil-/bredbåndsutbygging 

 
Drøftingssak: 
 

 Ekstern evaluering av Strategisk næringsplan Fosen 2016 – 2020, jf vedlagt sak i 
Fosenregionen 18.12.2020. 

 Debattheftet 2021 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vibeke Stjern 
Ordfører
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Referatsaker

RS 5/21 Møteprotokoll - FSK 20.01.2021



 
 
 
 

Møteprotokoll 
 
 
 

Utvalg: Åfjord formannskap 
Møtested: Teams, Teams 
Dato: 20.01.2021 
Tid: 09:00 – 15:30 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Vibeke Stjern Ordfører AP 
Gro Alida Kristiansen Medlem AP 
Erik Jakobsen Medlem AP 
Einar Eian Varaordfører H 
Gunnar Singsaas Medlem FRP 
Tone Bårdli Medlem SP 
Erling Iversen Medlem SP 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
   

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Per O. Johansen 
Nina Knutsen 
Hilde Haugdahl Humstad 
Lars Helge Kolmannskog 

Rådmann 
Sekretær 
Eiendom- og beredskapssjef 
Sektorsjef for landbruk og tekniske tjenester 

 
 

Andre møtende 
Navn    Representerer       
Rolf Øia     Åfjord utvikling  
 
 
Merknader: 

Ingen merknader til innkalling  
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Saksnr Innhold Lukket 
 Referatsaker  

RS 1/21 Møteprotokoll - FSK 25.11.20  

RS 2/21 Møteprotokoll - FSK 04.01.21  

 Saker til behandling  

PS 1/21 Tilbud om kjøp av Åfjord kommunes aksjer i Torghatten 
ASA 

 

PS 2/21 Rådhus i Åfjord - Fremtidig lokalisering og videre arbeid  
 
 
Info/ orienteringssaker:  
 
Fiskemottak i Roan - KRIFO 
Habilitetsspørsmål fremmet av Gro Kristiansen pga familiære forhold, erklært habil i behandling 
i saker vedrørenede KRIFO. 
  
Rolf Øia orienterte om situasjonen 

 
Skuterløypa 
Rådmannen orienterte om status for snøskuterløypa og at man tar sikte på å remme en sak til 
kommunestyret den 11. februar for å forlenge prøveperioden frem til april 2021. 
 
Fosen Kysthavn  
Hilde Haugdahl Humstad orienterte om arbeidet med ISPS-godkjenning av Fosen kysthavn på 
Løaholmen. 

 
Folkevalgtopplæring  
Ordfører informerte om at det vil bli gjennomført en folkevalgtopplæringsdag med tema 
arbeidsgiverrollen. 
 
Mobil- og bredbåndutbygging 
Rådmannen og varaordfører orienterte kort om status og fremdrift. 

 
Helseplattformen 
Rådmann orienterte kort om helseplattformen og vil  fremme en sak til kommunestyret i mars 
med henblikk på at Åfjord kommune kan utløse opsjon for innføring av helseplattformen i Åfjord. 
 
Covid-19 
Ordføreren informerte om status i Åfjord kommune. 
 
Pågående byggeprosjekter i Åfjord 
Sektorsjef for landbruk og tekniske tjenester orienterte om status og fremdrift i de pågående 
byggeprosjektene i kommunen. 
  
Brannstasjonene i Stokksund og Roan  
Einar Eian redegjorde for at det blir gjennomført befaringer på brannstasjonene i Stokksund og 
Roan, og vil komme tilbake til aktuelle tiltak her.  
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Kirken – behov for kontorarealer på Roan 
Einar Eian og Erling Iversen ba på vegne av Kirkelig fellesråd om at rådmannen søker å finne 
kontorplass i 2. etasjen i nye Roan sykeheim, og som kan imøtekomme de behovene som 
Fellesrådet har.  
  
Bærekraftnettverk 
 
Rådmannen orienterte om at Trøndelag fylkeskommune har invitert Åfjord kommune med som 
pilotkommune i et Trøndersk bærekraftsnettverk, sammen med blant annet Overhalla, Orkland 
og Oppdal kommuner.  
Formålet er å se nærmere på tiltak og tilpasninger som kommunene og Trøndelag 
fylkeskommune kan gjøre for å oppfylle bærekraftsmålene som ligger både nasjonalt og i 
Parisavtalen.  
  
Trondheim3.0 -Bygda2.0 
 
Rådmannen ga en kort orientering om samarbeidet som er etablert med Trondheim kommune 
om å legge grunnlag for gjensidig vekst og utvikling.  
KS Trøndelag og Trøndelag fylkeskommune har også vist stor interesse for prosjektet, og 
ønsker å delta i dette nettverket. Viktige fokusområder vil være bosetting, rekruttering, lokal mat 
mv.  
For å finansiere aktiviteten har Trondheim kommune og Trøndelag fylkeskommune lagt inn kr 
300.000 hver i prosjektet og rådmannen orienterte om at han ønsker at Åfjord kommune også 
bidrar med et tilsvarende beløp.  
Formannskapet tar redegjørelsen til orientering og slutter seg til at Åfjord kommune kan gå inn 
med kr 300.000 som medfinansiering i dette samarbeidet.  
  
  
Status tilsettinger i Åfjord kommune 
 
Rådmannen redegjorde for arbeidet med tilsettinger, herunder sektorsjef for helse og velferd, 
konstituering av økonomisjef, personalsjef og programleder for omstillingsprogrammet.  
Formannskapet ønsker å blir orientert før rådmannen gjør tilsetting av sektorsjef helse og 
velferd. Formannskapet tar ellers redegjørelsen til orientering.  

  
Åfjord veterinærklinikk – Åfjord: Søknad om driftsstøttemidler 
 
Ordfører og rådmann orienterte om at søknad om driftsstøttemidler for 2020 fra Åfjord 
veterinærklinikk datert 19. januar 2021. 
Formannskapet ber om å få saken til realitetsbehandling på neste møte som er berammet til 
den 17. februar 2021. 
  
Opprettholdelse av minibanken på Storflotta 
 
Ordfører orienterte om at hun har inngått et samarbeid med Nokas, Sparebank1 Midt-Norge og 
Åfjord Sparebank om å videreføre tilbudet om minibank på Roan også i 2021.  

 
 
 
 
 
 
Vibeke Stjern  
Ordfører 
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Referatsaker 

RS 1/21 Møteprotokoll - FSK 25.11.20 

RS 2/21 Møteprotokoll - FSK 04.01.21 
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Saker til behandling 

PS 1/21 Tilbud om kjøp av Åfjord kommunes aksjer i Torghatten ASA 

 
Rådmannens innstilling 
 
Formannskap viser til brev av 23. desember 2020 fra HATI BidCo AS på vegne av EQT, vedrørende 
tilbud om kjøp av samtlige aksjer i Torghatten ASA, og Innkalling til ekstraordinær generalforsamling i 
Torghatten ASA den 20. januar 2021.  
 
Åfjord formannskap aksepterer tilbudet om kjøp av Åfjord kommunes 117.255 aksjer i Torghatten ASA 
uten flyvirksomheteen, for en kjøpesum stor NOK 175 pr aksje i kontanter. Tilbudet innebærer videre at 
Torghattens aksjer i WF Holding AS (66 %) som eier aksjene i flyvirksomheten Widerøe, utdeles 
sammen med en kontantbeholdning, gjennom aksjer i et nystiftet datterselskap («Flyco») til Torghattens 
aksjonærer, der aksjonærene mottar 1 aksje i Flyco for hver aksje de eier i Torghatten ASA.  
 
Formannskapet gir rådmannen fullmakt til å signere akseptformular om erverv av Åfjord kommunes 
aksjer i Torghatten ASA, og ber for øvrig om at aksjene overføres til HATI BidCo AS i henhold til 
kjøpstilbudet i brev av 23.12.2020.  
 
Saksprotokoll i Åfjord formannskap - 20.01.2021  
Behandling: 
 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Formannskap viser til brev av 23. desember 2020 fra HATI BidCo AS på vegne av EQT, vedrørende tilbud 
om kjøp av samtlige aksjer i Torghatten ASA, og Innkalling til ekstraordinær generalforsamling i 
Torghatten ASA den 20. januar 2021.  
 
Åfjord formannskap aksepterer tilbudet om kjøp av Åfjord kommunes 117.255 aksjer i Torghatten ASA 
uten flyvirksomheteen, for en kjøpesum stor NOK 175 pr aksje i kontanter. Tilbudet innebærer videre at 
Torghattens aksjer i WF Holding AS (66 %) som eier aksjene i flyvirksomheten Widerøe, utdeles sammen 
med en kontantbeholdning, gjennom aksjer i et nystiftet datterselskap («Flyco») til Torghattens 
aksjonærer, der aksjonærene mottar 1 aksje i Flyco for hver aksje de eier i Torghatten ASA.  
 
Formannskapet gir rådmannen fullmakt til å signere akseptformular om erverv av Åfjord kommunes 
aksjer i Torghatten ASA, og ber for øvrig om at aksjene overføres til HATI BidCo AS i henhold til 
kjøpstilbudet i brev av 23.12.2020.  
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PS 2/21 Rådhus i Åfjord - Fremtidig lokalisering og videre arbeid 

 
Rådmannens innstilling 
 
Formannskapet slutter seg til vurderingene i saken og ber om at rådmannen forbereder arbeidet med å 
rive eksisterende rådhus til fordel for et nytt bygg for sentraladministrasjonen, som etableres i 
tilknytning til aktivitetshuset, og slik at man kan oppnå mest mulig sambruk av arealer i aktivitetshuset 
knyttet til møterom, kantine, parkering, publikumsmottak, vrimlearealer mv.  
 
For å ikke tape unødig tid ber formannskapet om at rådmannen så snart som mulig starter arbeidet med 
planlegging av nytt rådhus i tilknytning til aktivitetshuset og innhenter priser på sanering av det 
eksisterende rådhuset. Formannskapet forutsetter imidlertid at ingen fysiske tiltak iverksettes før 
kommunestyret har behandlet saken.  

 
 
Saken legges frem for kommunestyret med følgende innstilling:  
 
Åfjord kommunestyre slutter seg til vurderingene i saken. Kommunestyret anser det ikke for å være 
lønnsomt eller hensiktsmessig å oppgradere eksisterende rådhus til dagens standard, og at det vil være 
formålstjenlig å bygge nytt rådhus i tilknytning til aktivitetshuset på dagens «rådhustomt», dette ut fra 
følgende:  
 

 Grunnarbeid og adkomst til parkeringskjeller kan tjene som grunnplan på nytt rådhus. 
 nytt rådhus kan erstatte ny videregående skole mot aktivitetshusets østre fløy. 
 Kantinefunksjonen og møteromfasilitetene i aktivitetshuset kan også betjene rådhuset.  
 Publikumsmottaket i aktivitetshuset og rådhuset kan samordnes og bidra til lengre åpningstider i 

aktivitetshuset.  
 
 
Kommunestyret ber om at rådmannen viderefører arbeidet med behovsanalyse, rom- og 
funksjonsprogram for nytt rådhus, og justerer planene i forhold til at rådhuset samlokaliseres med 
aktivitetshuset mot øst. Kommunestyret legger til grunn at det nye rådhuset i så stor grad som mulig 
samordnes med funksjonene i aktivitetshuset, slik at man oppnår størst mulig arealeffektivitet og 
driftsfordeler byggene sett under ett.  
 
Rådmannen gis fullmakt til å innhente og engasjere nødvendig kompetanse for å planlegge, tegne og 
prosjektere nytt rådhus i tilknytning til aktivitetshuset. Før selve byggingen av rådhuset lyses ut på 
anbud ber kommunestyret om å få seg forelagt en sak som viser tegningene av bygget og hvordan 
sentraladministrasjonen kan organiseres i et nytt og moderne rådhus.  
 
Kommunestyret ber videre om at rådmannen viderefører arbeidet med å sanere det eksisterende 
rådhuset og å klargjøre tomta for et fremtidig nybygg.  
 
Åfjord formannskap oppnevnes som styringsgruppe for prosjektet, og gis fullmakt til å bestemme videre 
organisering av prosjektarbeidet, herunder ta nødvendige beslutninger som både ivaretar fremdriften i 
byggingen av aktivitetshuset og som sikrer at funksjonene i både aktivitetshuset og rådhuset kan 
samordnes mest mulig effektiv både arealmessig og med henblikk på fremtidig drift.   
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Saksprotokoll i Åfjord formannskap - 20.01.2021  
Behandling: 
 
 
Votering: 
Rådmannens innstilling ble enstemmig vedtatt.  
 
Vedtak: 
Formannskapet slutter seg til vurderingene i saken og ber om at rådmannen forbereder arbeidet med å 
rive eksisterende rådhus til fordel for et nytt bygg for sentraladministrasjonen, som etableres i 
tilknytning til aktivitetshuset, og slik at man kan oppnå mest mulig sambruk av arealer i aktivitetshuset 
knyttet til møterom, kantine, parkering, publikumsmottak, vrimlearealer mv.  
 
For å ikke tape unødig tid ber formannskapet om at rådmannen så snart som mulig starter arbeidet med 
planlegging av nytt rådhus i tilknytning til aktivitetshuset og innhenter priser på sanering av det 
eksisterende rådhuset. Formannskapet forutsetter imidlertid at ingen fysiske tiltak iverksettes før 
kommunestyret har behandlet saken.  

 
 
Saken legges frem for kommunestyret med følgende innstilling:  
 
Åfjord kommunestyre slutter seg til vurderingene i saken. Kommunestyret anser det ikke for å være 
lønnsomt eller hensiktsmessig å oppgradere eksisterende rådhus til dagens standard, og at det vil være 
formålstjenlig å bygge nytt rådhus i tilknytning til aktivitetshuset på dagens «rådhustomt», dette ut fra 
følgende:  
 

 Grunnarbeid og adkomst til parkeringskjeller kan tjene som grunnplan på nytt rådhus. 
 nytt rådhus kan erstatte ny videregående skole mot aktivitetshusets østre fløy. 
 Kantinefunksjonen og møteromfasilitetene i aktivitetshuset kan også betjene rådhuset.  
 Publikumsmottaket i aktivitetshuset og rådhuset kan samordnes og bidra til lengre åpningstider i 

aktivitetshuset.  
 
 
Kommunestyret ber om at rådmannen viderefører arbeidet med behovsanalyse, rom- og 
funksjonsprogram for nytt rådhus, og justerer planene i forhold til at rådhuset samlokaliseres med 
aktivitetshuset mot øst. Kommunestyret legger til grunn at det nye rådhuset i så stor grad som mulig 
samordnes med funksjonene i aktivitetshuset, slik at man oppnår størst mulig arealeffektivitet og 
driftsfordeler byggene sett under ett.  
 
Rådmannen gis fullmakt til å innhente og engasjere nødvendig kompetanse for å planlegge, tegne og 
prosjektere nytt rådhus i tilknytning til aktivitetshuset. Før selve byggingen av rådhuset lyses ut på 
anbud ber kommunestyret om å få seg forelagt en sak som viser tegningene av bygget og hvordan 
sentraladministrasjonen kan organiseres i et nytt og moderne rådhus.  
 
Kommunestyret ber videre om at rådmannen viderefører arbeidet med å sanere det eksisterende 
rådhuset og å klargjøre tomta for et fremtidig nybygg.  
 
Åfjord formannskap oppnevnes som styringsgruppe for prosjektet, og gis fullmakt til å bestemme videre 
organisering av prosjektarbeidet, herunder ta nødvendige beslutninger som både ivaretar fremdriften i 
byggingen av aktivitetshuset og som sikrer at funksjonene i både aktivitetshuset og rådhuset kan 
samordnes mest mulig effektiv både arealmessig og med henblikk på fremtidig drift.   
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Møteprotokoll 
 
 
 

Utvalg: Åfjord formannskap 
Møtested: Teams, Teams 
Dato: 02.02.2021 
Tid: 17:00 – 18:30 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Vibeke Stjern Ordfører AP 
Gro Alida Kristiansen Medlem AP 
Erik Jakobsen Medlem AP 
Einar Eian Varaordfører H 
Gunnar Singsaas Medlem FRP 
Tone Bårdli Medlem SP 
Erling Iversen Medlem SP 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
   

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Per O. Johansen 
Nina Knutsen 

Rådmann  
Sekretær 

 
 
Andre møtende 
Navn     Representerer       
Frode Hepsø Johansson  Visindi Trondheim AS  
Lars Erik Bårdli   Hovedtillitsvalgt – Norsk sykepleierforbund 
 

Merknader: 
 
Ingen merknader til innkalling.  
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Saksnr Innhold Lukket 
   

 
 
Informasjonsaker:  
 
Informasjon om tilsetting av ny sektorsjef for helse og velferd  
Frode Hepsø Johanssen og Lars Erik Bårdli orienterte om prosessen med tilsetting av ny sektorsjef for 
helse og velferd i Åfjord kommune.  Rådmannen redegjorde for vurderingene i tilsettingsprosessen. Det 
har vært stor interesse for stillingen med svært godt kvalifiserte søkere. 
 Med bakgrunn i den prosessen som har vært velger rådmannen å velge følgende til stillingen som ny 
sektorsjef for helse og velferd i Åfjord kommune:  
 

1. Sissel Rånes Braseth 
2. Geir Arne Nordfjord 

 
Formannskapet tar redegjørelsen til etterretning.  
 
 
Utvikling av kommunens areal på Øvre Årnes langs Stordalselva 
Rådmannen orienterte for interesse for utvikling av kommunens areal langs Stordalselva på Øvre Årnes. 
Formannskapet gir rådmannen fullmakt til å gå i forhandlinger med aktuelle interessenter for utvikling 
og bebyggelse av arealet.  
 
FV 6328 By-Stjern 
Ordføreren orienterte om møtet med leder for utvalg vekst og utvikling og representanter fra Stordalen 
vedrørende tiltak FV 6328 By-Stjern sist fredag. Rådmannen vil fremme en sak til formannskapet i neste 
møte med sikte på videre arbeid på strekningen By-Stjern.  
 
Roan Sykeheim 
Ordfører og varaordfører orienterte om status i prosjektet. Roan Sykeheim vil bli tatt i bruk i februar, 
men den formelle åpningen blir utsatt til smitteverntiltakene som følge av Covid-19 blir lettet.  
 
Neste møte i kommunestyret 
Neste møte i kommunestyret den 11.02.2021 gjennomføres som digitalt møte. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vibeke Stjern  
Ordfører 
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Saker til behandling

PS 4/21 Vikartilskudd veterinærtjenesten i Åfjord



Arkiv:  2020/4111-4 
Dato:  30.01.2021 
Saksbehandler:  Per Ola Johansen

 
 
 
 

SAKSFRAMLEGG 
 
Saksnr Utvalg Møtedato 
4/21 Åfjord formannskap 17.02.2021 

 
 

 
VIKARTILSKUDD/DRIFTSTILSKUDD TIL ÅFJORD 
VETERINÆRKLINIKK. 
 
Rådmannens innstilling 
 
Åfjord Formannskap bevilger kr. 75000,- til Åfjord Veterinærklinikk for året 2020. 
 
Ved en eventuell framtidig driftsstøtte til veterinærdistriktene i Nye Åfjord kommune, må 
en behandle begge veterinærdistriktene på lik linje, og eventuelle gamle avtaler må 
reforhandles. 

 
 
 
Sakens bakgrunn og innhold 
 
Åfjord kommune har bevilget kr 75000,- til Bjørnør veterinærdistrikt for 2020 etter mail 
fra Dyrlegehuset a/s i Bessaker datert 16/12-2020. Dette var etter en enighet mellom 
ordførerne i Osen og Roan kommune i 2017, der Bjørnør Veterinærdistrikt ble innvilget 
et vikartilskudd på kr. 150000,- hvert år fordelt med kr. 75000,- fra hver kommune. 
Avtalen gjelder fram til 31/10-2021. Denne avtalen var ikke belyst i forbindelse med 
kommunesammenslåingen. 
 
Folkehelsevurdering 
 
 
Administrasjonens vurdering 
 
Åfjord Veterinærklinikk har ansvaret for den kommunale veterinærvaktordningen i 
Åfjord Veterinærdistrikt. Åfjord Veterinærdistrikt utgjør gamle Åfjord kommune. Bjørnør 
Veterinærdistrikt dekker Osen kommune og gamle Roan kommune. Det er kommunes 
sitt ansvar å sørge for at veterinærdistriktet har en fungerende vaktordning. Nye Åfjord 
kommune har etter kommunesammenslåingen to veterinærdistrikt.  

Åfjord Veterinærklinikk sørger for at vakttelefonen er betjent 24 timer 365 dager i året. 
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For å drive vaktordningen er Åfjord Veterinærklinikk avhengig av kontor/lokale, 
nettilgang/telefoni og kjøretøy. Tilskuddet vil også være vesentlig for å få mulighet til å 
legge til rette for vikar i ferier. 

Åfjord kommune har bevilget kr 75000,- til Bjørnør Veterinærdistrikt for 2020. Dette var 
etter en enighet mellom ordførerne i Osen og Roan kommune i 2017, der Bjørnør 
Veterinærdistrikt ble innvilget et vikartilskudd på kr. 150000,- hvert år fordelt med kr. 
75000,- fra hver kommune. Avtalen gjelder fram til 31/10-2021. 

Åfjord Veterinærklinikk søker nå om likelydende kr.150000,-. Det er viktig at 
praksisgrupper innenfor samme kommune behandles likt. Vaktbelastningen på 2 av 
veterinærene er stor og driftsstøtte vil være vesentlig for å leie inn ferievikar og bidra til 
de faste kostnadene for å opprettholde den kommunale veterinærvaktordningen på 
dagens nivå. 

Åfjord kommune vil på bakgrunn av utbetalingen til Bjørnør Veterinærdistrikt på kr. 
75000,- for 2020, bevilge samme beløp til Åfjord Veterinærdistrikt for 2020. En er klar 
over at Bjørnør Veterinærdistrikt totalt sett får det dobbelte, men dette er fra Osen 
kommune som er en del av Bjørnør Veterinærdistrikt. 

En vil presisere at avtale mellom gamle Roan kommune og Bjørnør Veterinærdistrikt fra 
2017 ikke var belyst i forbindelse med kommunesammenslåingen, og at den nå må 
reforhandles med Nye Åfjord kommune. 

Ved en eventuell framtidig driftsstøtte til veterinærdistriktene i Nye Åfjord kommune, må 
en behandle begge veterinærdistriktene på lik linje, og eventuelle gamle avtaler må 
reforhandles. 

 
 
Vedlegg 
1    Vikartilskudd veterinærtjjenesten i Bjørnør  
2 Epostkorrespondanse - svar fra Osen kommune 
3 Søknad om driftsstøttemidler for året 2020 
4 Eposter Roan/Osen 2017 
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Fra: Fosen dyreklinikk (post@fosendyreklinikk.no)
Sendt: 16.12.2020 19:30:39
Til: Postmottak Åfjord kommune; Postmottak Osen kommune; Postmottak Åfjord kommune
Kopi: Gausen Sandra

Emne: Vikartilskudd veterinærtjenesten i Bjørnør
Vedlegg: 

Hei!

I henhold til avtale om den kommunale veterinærvaktordninga, avtale
datert 6.12.2017, bevilget kommunene Osen og Roan et årlig
"vikartilskudd" til veterinærtjenesten på til sammen kr 150 000,-.

Vi kan ikke se at pengene er utbetalt for 2020.

Tilskuddet utbetales til og disponeres av Dyrlegehuset AS, org.nr. 985
416 737 MVA, kontonummer 1503 06 91129 .

Tilskuddet er vesentlig for at vi også iår har fått muligheten til å
leie inn vikar.

Med vennlig hilsen

Hilde Nordløkken

daglig leder Dyrlegehuset AS
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Dokument nr. 2 i sak 2020/4111 - Vikartilskudd veterinærtjenesten i Bjørnør 
 

 
Dato: 17.12.2020 

Notat 
 

Epostkorrespondanse - svar fra Osen kommune 

Hei Geir Ola 
 
Kjenner du til dette ? 
 
 
 
Per Ove Hårstad 
Fagleder landbruk 
per.ove.harstad@afjord.kommune.no 
 
 
E-post fra og til Åfjord kommune er offentlig. Bevaringspliktig e-post arkiveres og blir synlig på postlisten. 
 
-----Opprinnelig melding----- 
Fra: Gausen Sandra <Sandra.Gausen@osen.kommune.no>  
Sendt: torsdag 17. desember 2020 13:18 
Til: Hårstad Per Ove <Per.Ove.Harstad@afjord.kommune.no> 
Emne: SV: Vikartilskudd veterinærtjenesten i Bjørnør 
 
Hei! 
 
Jeg fikk den. Og det er sånn at Osen kommune betaler ut 75 000,-/år til veterinærdistriktet, og gamle Roan 
betaler ut 75 000,-/år.  
Vi har vedtak på dette fra næringsfond, men er usikker på hvordan Roan løste dette i praksis, mulig Geir Ola 
husker det? 
 
 
 
Mvh 
Sandra Gausen  
Rådgiver 
Landbruk og næring 
Tlf.: 90974611 
Sandra.Gausen@osen.kommune.no 
Rådhusveien 13, 7740 STEINSDALEN 
 
-----Opprinnelig melding----- 
Fra: Hårstad Per Ove <Per.Ove.Harstad@afjord.kommune.no>  
Sendt: torsdag 17. desember 2020 13:15 
Til: Gausen Sandra <Sandra.Gausen@osen.kommune.no> 
Emne: VS: Vikartilskudd veterinærtjenesten i Bjørnør 
 
Hei 
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Videresender denne til deg 
 
 
 
Per Ove Hårstad 
Fagleder landbruk 
per.ove.harstad@afjord.kommune.no 
 
 
E-post fra og til Åfjord kommune er offentlig. Bevaringspliktig e-post arkiveres og blir synlig på postlisten. 
 
-----Opprinnelig melding----- 
Fra: Postmottak Åfjord kommune <postmottak@afjord.kommune.no>  
Sendt: torsdag 17. desember 2020 08:11 
Til: Aasan Ingunn <Ingunn.Aasan@afjord.kommune.no> 
Kopi: Hårstad Per Ove <Per.Ove.Harstad@afjord.kommune.no> 
Emne: VS: Vikartilskudd veterinærtjenesten i Bjørnør 
 
Hei 
Er du riktig mottaker her? 
 
Hilsen 
Monika 
 
 
 
-----Opprinnelig melding----- 
Fra: Fosen dyreklinikk <post@fosendyreklinikk.no>  
Sendt: onsdag 16. desember 2020 19:31 
Til: Postmottak Åfjord kommune <postmottak@afjord.kommune.no>; Postmottak Osen kommune 
<Postmottak@osen.kommune.no>; Postmottak Åfjord kommune <postmottak@afjord.kommune.no> 
Kopi: Gausen Sandra <Sandra.Gausen@osen.kommune.no> 
Emne: Vikartilskudd veterinærtjenesten i Bjørnør 
 
Hei! 
 
I henhold til avtale om den kommunale veterinærvaktordninga, avtale datert 6.12.2017, bevilget 
kommunene Osen og Roan et årlig "vikartilskudd" til veterinærtjenesten på til sammen kr 150 000,-. 
 
Vi kan ikke se at pengene er utbetalt for 2020. 
 
Tilskuddet utbetales til og disponeres av Dyrlegehuset AS, org.nr. 985 
416 737 MVA, kontonummer 1503 06 91129 . 
 
Tilskuddet er vesentlig for at vi også iår har fått muligheten til å leie inn vikar. 
 
 
Med vennlig hilsen 
 
Hilde Nordløkken 
 
daglig leder Dyrlegehuset AS 
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  MOTTATT

22  JAN. 2021

ÅFJORD KOMMUNF_
   Åfjord veterinærklinikk -  Åfjord

  

ÅFJORD KOMMUNE

v/rådmann

SØKNAD OM DRIFTSSTØTTEMIDLER FOR ÅRET  2020

Åfjord  veterinærklinikk  tar hånd  om vakten i  Åfjord  veterinærdistrikt. Det er kommunenes oppgave å

sørge for at hvert veterinærdistrikt har en fungerende vaktordning.

Veterinærene ved Åfjord veterinærklinikk vil med dette søke om driftsstøttemidler for  å

opprettholde vakten på dagens nivå. Vaktbelastningen i Åfjord er den samme som i Bjørnør

veterinærdistrikt, det vil si en person til stede på vakt 365 døgn  í  året.

Bjørnør veterinærdistrikt har beregnet behovet for en slik støtte i størrelsesorden 150 000,- pr år  -

hvor de mottar  75 000,- fra hver av kommunene Åfjord og Osen. Dette kommer i tillegg til de statlige

midlene kommunen utbetaler til veterinærene for opprettholdelse av vaktordningen.

Det er viktig at praksisgrupper innenfor samme kommune behandles likt.

veterinærene ved Åfjord veterinærklinikk søker derfor på samme grunnlag som Bjørnør

veterínærdistrikt om 150 000,- i driftsstøttemídler for året  2020  fra Åfjord kommune.

Dette til underretning.

Åfjord, 19. januar  2021.

For Åfjord veterinærklinikk

veterinærene Edmund Hårstad og Tore Grøttíng.
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